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SVĚT: Dehegemonizace je v plném proudu.

Kyvadlo se dalo do pohybu a do procesu se každým dnem zapojuje stále více
zemí. Vychutnejte si prohlášení Ministerstva energetiky a uhlovodíků ČAD (Afrika):

„Znárodníme veškerá aktiva a práva, včetně povolení k průzkumu a těžbě uhlovodíků, která patřila
dceřiné společnosti Exxon Mobil. Exxon Mobil dohodu nedodržuje. Varovali jsme, že požádáme naše
soudy o zmrazení majetku Exxonu v zemi a podnikneme další kroky k ochraně našich
zájmů. Neposlouchali. Mezi aktiva Exxonu patří 40procentní podíl v ropném projektu Doba v Čadu
pro sedm aktivních ropných polí s kombinovanou těžbou 28 000 barelů denně. Kromě toho má Exxon
předběžný kontrakt na 621 mil dlouhý ropovod Čad-Kamerun“.

No není to nádhera? Američané a Albionci okamžitě začali vyhrožovat mezinárodními soudy a slíbili,
že poženou vedení ČADu k odpovědnosti:

“Akce Čadské republiky jsou přímým porušením konvencí, jsou v přímém rozporu s úmluvami, které
spadají pod jurisdikci tribunálu Mezinárodní obchodní komory se sídlem v Paříži, a my tam budeme
hájit svá práva.”

Kde? V Paříži? Excuse me!, ale v Paříži to asi nepůjde. Paříž je nyní trochu rušná a je
nepravděpodobné, že bude klidná pokud opět nedobyjí Bastilu.

V ČADu tedy vytvořili precedens, před nimi nikdo v Africe Angolosasy o naleziště tak drze
nepřipravil.  Samozřejmě prezident Botswany hovořil o znárodnění britských nalezišť diamantů, ale
zatím věc nedotáhl do konce, ale soudruzi z ČADu to udělali.

A pokud to může udělat jeden, pak je to možné pro všechny.

I když hlavně to vypovídá o něčem jiném. Představte si, co by v takové situaci udělaly Spojené státy
před pěti lety. Přinejmenším by tam poslaly kontingent a okamžitě by znovu získaly kontrolu nad
zdroji, ale teď ne. Síly již nestačí, aby se s každým vypořádaly jednotlivě.

(Zajímavá je ještě jedna okolnost, Čad loni uzavřel nějakou dohodu s ruským ministerstvem obrany.
V reakci na tuto dohodu začala americká velvyslankyně v Čadu Ellen Thornburnová v červenci
loňského roku učit obyvatele Čadu, jak budovat demokracii – v reakci na to byla poslána daleko a na
dlouhou dobu a prezident země Idriss Déby, pak promluvil více než jednoznačně: „Dnes jsou pryč
doby, kdy malí američtí úředníci pracující na ambasádách mohli dávat lekce a pokyny vůdcům
afrických států“.)

Po odvážlivcích z ČADu se přidali Peršané a „poslali dary“ americkým základnám Ain el-Assad a
Green Village v Sýrii a Iráku. Tam Yankeeové hlídají ložiska uhlovodíků. Peršané zasáhli americké
vojenské základny, které „chrání“ syrskou ropu před samotnými Syřany. A mimochodem, nejde o
jednorázovou akci. Teherán se obecně přestal starat o to, že se na něj někdo bude dívat
úkosem. Yankeeové samozřejmě odpověděli, ale odpověď byla taková jaká byla. Ještě jednou si
položme otázku, co by se stalo před pěti lety, kdyby si Teherán něco takového dovolil? Hegemon
zkrátka slábne.

Ale to není vše. Nedávno promluvil Vladimir Vladimirovič a tak mimoděk řekl:
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„1. července dokončujeme výstavbu skladu pro taktické jaderné zbraně v Bělorusku. Už jsme
pomohli Bělorusům a přestavěli letadla. 10 typů letadel je přizpůsobeno pro použití taktických
jaderných zbraní, dostaly i další Iskandery. 3. dubna zahajujeme výcvik posádek. Nepředáváme naše
taktické jaderné zbraně, ale rozmístíme je a vycvičíme posádky, jako to udělaly Spojené státy v
Evropě.“

Mimochodem, výše zmíněných 10 typů letadel to není deset letadel, ale 10 druhů „ptáčků“. A
takových má Bělorusko 191 kousků.

Kromě toho přispěl i náš milý a usměvavý kamarád soudruh Kim, který vyslal podvodní dron, aby
surfoval v okolním moři.

„Severní Korea testovala nový podvodní bojový dron s jadernými zbraněmi, navržený tak, aby
vytvořil „radioaktivní tsunami“. Bezpilotní podvodní prostředek byl nepřetržitě pod vodou po dobu
nejméně 50 hodin“ – al-Džazíra.

Zajímalo by mě, jak dlouho trvá, než dopluje k nejbližším ostrovům? Obecně by bylo načase, aby
Rusko a Čína odstranily z Pchjongjangu restrikce, která jsme jednomyslně zavedli před několika lety.
Soudruh Kim se tam snaží, pomáhá společné věci a my jim oplácíme sankcemi. Je čas to napravit.

Obecně platí, že se udály zajímavé věci. Proces dehegemonizace pokračuje nepřetržitě a tento
fenomén má stále více nových následovníků. A poprvé se přidali i z Afriky.

Ach ano, a nakonec Čína oznámila, že omezuje vývoz kovů vzácných zemin o 10 %.
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